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Vi fokuserar i detta nummer på affärsområdet HUS 

som antagligen är störst i Stockholm på balkonger! 

Samuel lägger sista handen på en balkong i Orminge där vi på uppdrag av Brf Smaragden och deras 

projektledare på HSB Konsult har ett projekt gällande utbyte av 364 balkonger.  

Vi kommer slå ihop affärsområdena Norr, Syd  

och Bygg och centralisera till Settervallska Villan.  
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VD Dipart Entreprenad AB 
Och ansvarig utgivare av Dipart Monthly 

 

Ett nytt år har startat. Och det ser bättre ut än kanske någonsin tidigare!  

Fullt av mºjligheter och kanske n¬gon utmaningé. N¬gra tankar infºr ¬rets starté. 
 

Varför ser det så bra ut? 
-Vi har lyckats genomföra en fullständig omorganisation som, så här långt, visat sig rätt och som framförallt 

känns logisk. Vi har nu tre affärsområden som vart och ett har en bra ledning med en driven chef som är 

duktig på det affärsmässiga. Martin, Thomas och Jimmy har med tydlighet visat att de kan driva sina 

affärsområden med positiva resultat på sista raden. 

 

-Vi har massor att göra! Samtliga affärsområden har mer eller mindre fullt hela vintern och det ser bra ut 

inför de starka månaderna som kommer efter april. Även om vi gått ner i antalet affärsområden så behöver 

inte det betyda att vi tappar mycket i marknadsandelar. Framförallt så kommer vi ta andelar i de områden 

där vi traditionellt är duktiga, dvs i de tre områden där vi nu fokuserar.  

-Vi har lyckats hyra ytterligare ett våningsplan i Settervallska villan. 

Det innebär att hela Dipart kommer utgå från samma plats vilket 

kommer borga för att våra skickliga stabsfunktioner som personal, 

kvalité, ekonomi och data får ett effektivare och enklare arbete.  

Vi blir effektivare när vi kan fokusera på enbart tre områden. 

 

Om jag f¬r ºnska mig n¬got infºr 2014é.. 

-Vi ska snart ha MB-Gruppsval. Det är en viktig funktion i Dipart där 

vi lyckats genomföra många förbättringar för framförallt alla vi som 

jobbar ute på byggena. För att jag och Mats som sitter med från 

ledningen ska få reda på vad som behöver bli bättre, för förbättringar 

ska hela tiden ske, vill jag ha ett ökat engagemang!!! Jag vill ha killar 

och tjejer från samtliga affärsområden. Gärna också representation 

från någon av alla oss som kommer från ett annat land! 

Vill avsluta med att säga att jag är bara så stolt över alla vi som jobbar på Dipart! Vilken resa vi gör och 

vad många fina projekt vi lämnar efter oss. Vi är ett gäng riktigt professionella människor som jobbar ihop. 

Låt 2014 bli ytterligare ett år med ett stort härligt engagemang vilket leder till ett ännu roligare arbetsår!! 

Thomas har i rollen som AO chef      

för Hus lyckats ro hem ett stort antal 

fina prestigejobb! 
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Arto, Nazif och Sebastian runt sittande Thomas. Där är grabbarna som i affärsområdet Hus sköter försäljning, 

håller i styrningen av produktionen och givetvis ser till att administrationen fungerar. Ett gäng klippor! 

Vår utsände följde ett planeringsmöte där det var många projekt som rullade samtidigt. Kylan, snön, pappa-

ledigheter, ªndringar fr¬n bestªllare osvéM¬nga parametrar att ta hªnsyn till och att f¬ produktionen att flyta 

överallt är ingen enkelhet. Men att viljan finns, det råder det inget tvivel om. 

Vårt affärsområde Hus sysslar med balkonger, vår 

verkliga kärnverksamhet, och har med sin nya 

organisation tagit arbetet till en ny dimension. 
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Arto visar oss vårt största balkongprojekt någonsin! 

När vi träffar Arto så är han bredvid ett hus där vi 

gjort några provrader. Arto berättar att bygget består 

av 364 balkonger som vi skall byta ut mot nya. Brf 

Smaragden har gett HSB Konsult i uppdrag att leda 

bygget. De i sin tur har lett offertintagningen och 

sedan, när vi låg i läge, köpt entreprenaden av oss. 

Arto står på verandan utanför etableringen som Tapio och Augustin byggt. 

Vår utsände åkte ut till Brf Smaragden i Orminge där 

Diparts största balkongprojekt någonsin löper på. Vi 

hade avtalat träff med vår projektledare Arto som 

skulle visa oss runt och presentera bygget. 

Arto visar en prov-

inglasning som vi 

monterat upp för 

utvärdering. 

 

 

Då bygget kommer 

löpa under lång tid, 

närmare 14 

månader, var 

etableringen något 

vi satsade på. Det 

ska vara snyggt och 

ordning och reda.  



Sida 5  

Hªr lyfter vi bort de gamla pelarna och balkongplattorna. Stora tunga maskiner och ingen tjªle i markenéaj aj 

På bilderna till vänster 

ser vi hur vi monterar 

upp nya balkonger. 

Arbetet fortskrider och 

nu är det enklare när 

kylan har kommit. 

Nya plattor och pelare redo för montage. 

�´�9�L���K�D�G�H���U�l�N�Q�D�W���P�H�G���W�M�l�O�H���L���E�D�F�N�H�Q�´��säger Arto och 

nämner även i förbifarten att posten i kalkylen för 

mark¬terstªllning inte riktigt kommer h¬llaé Men det 

vi tappar p¬ karusellerna f¬r vi ta igen p¬ gungornaé 

Arto tog med vår utsände på en rundtur på 

bygget �´�9�L���G�H�P�R�Q�W�H�U�D�U���G�H���E�H�I�L�Q�W�O�L�J�D���E�D�O�N�R�Q�J�H�U�Q�D��
som består av betongpelare och plattor samt de 

gamla räckena. Därefter ersätter vi dem med nya 

�E�H�W�R�Q�J�S�H�O�D�U�H���R�F�K���S�O�D�W�W�R�U���V�Q�D�U�O�L�N�D���G�H���W�L�G�L�J�D�U�H�´��
berättar en engagerad Arto inte utan stolthet. 


